

宝宝们总是喜欢通过咬和吃来认识事物，而这很有可能会导致他们噎住甚至窒息。以下是一些需注意的可能会导致窒息的危险物品，以及一些预防婴幼儿窒息的措施。



☆脱落的玩具零部件可能导致窒息。

☆用卫生纸筒测试物品大小。凡是能塞入卫生纸筒的物品都太小，可能会导致3岁以下幼儿噎住甚至窒息。

☆当微小的强力磁铁被吞下后，磁力会使其穿透损坏体内的组织和器官。同时，吞入体内的微小磁铁难以追踪。请务必置于宝宝无法触及的地方。

☆纽扣电池很容易被吞下，它会腐蚀食道和肠胃道。一旦你的宝宝吞咽了磁铁或纽扣电池，请立即就医。

☆其他物品如硬币可以经过消化系统排出体外，但仍需医生检查。

☆一旦吞咽未充气的气球或者爆开的气球碎片，就有可能堵塞或者割伤呼吸道。在进行心肺复苏时，气球会在喉咙内扩大，难以去除。所以请将未充气的气球或碎片远离8岁以下儿童。

☆一旦发生窒息事件，请立即拨打911。

访问 www.KidsInDanger.org 获取更多窒息和其他产品安全的信息。访问 www.cpsc.gov 获取产品召回信息。

访问 www.SaferProducts.gov 提交及查看更多不安全儿童产品的报道。

Babies learn from their environment by putting objects into their mouths .Here's what to watch out for and action to take to prevent choking or ingestion of dangerous items.

- ✚ Watch for parts that might break off a larger toy and present a choking hazard.
- ✚ Test for small parts using an empty toilet paper tube. **Anything that fits in the tube is too small for a baby or toddler under 3.**
- ✚ Tiny powerful earth magnets can damage internal organs if swallowed by attracting across tissues. It is hard to keep track of these tiny magnets, so keep them out of homes with small children.
- ✚ Button batteries can easily be swallowed and cause corrosive damage to the esophagus and gastrointestinal tract. **If your child swallows magnets or button cell battery, seek immediate medical attention.**
- ✚ Uninflated or pieces or broken balloons can cut off the respiratory airways if swallowed. When CPR is taken as an action, the balloon can expand within the throat, making removal difficult. **Keep uninflated or broken balloons away from children under 8.**
- ✚ Other ingested items such as coins should pass through the system, but check with a doctor. **For choking incidents, call 911 immediately.**

Stay informed about choking and other product safety issues by signing up for safety alerts at www.KidsInDanger.org and direct notification of recalls at www.cpsc.gov

Submit and view reports of unsafe children's products at www.SaferProducts.gov